



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 12-01-2026

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 12-01-2026

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Bas Laan (Voorzitter, BL), Ivar Tames (Vicevoorzitter, IT), Channah Verkerk (Secretaris, CV), Alies Vercouteren (AV), Flore Kraaijeveld Buurman (FKB), Nader Khalaf Karam (NKK), Mila Lacković (ML)

Online aanwezig: Anna Drenth (AD)

Afwezig: Wendy Blad (ambtelijk secretaris, WB), Lucas de Natris (LdN), Lieve de Boer (LdB)

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

- Anna is online aanwezig;
- Lucas, Wendy en Lieve zijn afwezig.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Nader:

- De studieadviseurs willen studenten die OVV1 niet hebben gehaald actief aanmoedigen om een afspraak met hen te maken. Zij hebben mij gevraagd of deze oproep via de kanalen van de FSR gedeeld kan worden. Ik heb voorgesteld dat de studieadviseurs zelf een bericht aanleveren, dat vervolgens op Instagram geplaatst kan worden. Daarnaast kan de FSR dit bericht via WhatsApp verspreiden onder bachelorstudenten.



- De WhatsApp-groepsapp van de SR is afgerond en gelanceerd. De FSR is momenteel bezig met de promotie. Zodra de groep ongeveer 200 leden telt, wordt begonnen met het plaatsen van berichten.

3. Post in/uit

- Aankondiging benoemingen hoogleraren okt 2025 t/m jan 2026 aan de UvA en aan de VU
- Wijziging facultair reglement
- Bijlage voorstel wijziging facultair reglement FSR FdG
- Bijlage reglement FSR FdG UvA
- Rapportage evaluatie nieuw toetsbeleid
- Updates OER en projecten Bachelor MI

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 05-01-2026

4.1. Notulen en actiepunten

Bas		
Channah	1. StaVaZa VU overleg schrijven	1. gedaan
Ivar	1. Notulen VU overleg ontvangen van VU 2. Namen doorsturen naar de MFAS 3. (duurzaam) restaurant vinden voor RvA diner	1. gedaan 2. lopend 3. lopend
Alies		
Lieve	1. StaVaZa aanvullen	1. ongedaan
Flore	1. Bij MT-BA langslopen over de mail die naar studenten is gestuurd over het doorgaan van onderwijs ondanks code oranje	1. gedaan
Anna		
Lucas		
Nader		
Mila		
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		

Iedereen		
----------	--	--

De notulen van de PV's op 15-12-2025 en 05-01-2026 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

- Op 09-12-2025 waren Bas, Ivar, Channah, Nader en Flore bij het FSR VU x FSR UvA overleg. De volgende onderwerpen zijn besproken:
 - Aanpak capaciteitsproblemen VU;
 - Feedbackformulieren VU;
 - De opbouw van de FSR VU en de FSR UvA;
 - Het onderling wisselen van coschap locaties;
 - De houding van de VU tegenover de boycot van Israël;
 - Beleidsplan FSR UvA.
- Op 07-01-2026 waren Bas, Ivar en Channah aanwezig bij het DB-overleg. Het DB heeft hierin de volgende zaken besproken:
 - Vergaderstuk 'In gesprek met masterstudenten'. IFMSA wil hierin niet meehelpen met de organisatie, maar wel met de promotie van dit evenement;
 - Vergaderstuk 'Decentrale selectie';
 - Vergaderstuk 'De 6-jarige geneeskundeopleiding'.

5.2. In gesprek met masterstudenten (25 min)

In november heeft de FSR besproken over hoe zij verder wil gaan met het evenement 'In gesprek met masterstudenten'. Hieruit is vastgesteld opnieuw contact op te nemen met de IFMSA over hoe zij hierin willen samenwerken. Uit het overleg dat Nader en Bas hebben gevoerd blijkt dat de IFMSA enkel zou willen ondersteunen met de promotie en niet met de organisatie van dit evenement. De FSR staat er dus alleen voor met het plannen en opzetten van het evenement.

Het huidige doel van de FSR is dat 20 masterstudenten en 20 bachelorstudenten opdagen. Bachelor studenten zouden in totaal 5/6 masterstudenten zien, waarmee ze in gesprek kunnen gaan over hun eigen vragen of het kunnen hebben over een van de vragen op de vragenlijst geleverd door de FSR. Het evenement zou 2 uur duren met 4-5 rondes van 10-15 minuten waarbij verschillende studenten elkaar zien en een half uur aan tijd om te eten tussen ronde 3 en 4. Optioneel zou er nog een moment kunnen zijn om na te borrelen. Het evenement is dan van 18:00 tot 20:00/21:30 exclusief inloop en uitloop.

De volgende zaken moeten nog door de FSR moeten worden besproken:

- Hoeveel geld de FSR wil uitgeven;
- Wanneer het evenement plaatsvindt;
- Taakverdeling;
- Tijdsplanning;
- Promotie (o.a. het bereiken van masterstudenten).

Bas vertelt dat de Fonteynzaal afhuren en het J-plein uitruimen beide geld kosten. Ivar zegt dat het fijn is om het evenement professioneel neer te zetten, zodat het een grotere kans op succes heeft. Alies zegt dat het organiseren van dit evenement ook de eerste keer is, dus dat de raad ervan kan leren.

Bas oppert dat het inhuren van de Fonteynzaal wel het meest professioneel oogt. Ivar legt uit dat er een potje van 400 euro specifiek voor dit evenement is. Bas zegt dat ASVA ook wel bij zou willen leggen en dat Boran Fidan ook nog benaderd kan worden.

Flore zegt dat de Fonteynzaal waarschijnlijk studenten meer geïnteresseerd zou maken dan een evenement op J-plein. Alies zegt dat studenten echt baat bij dit evenement zouden hebben, dus dat het de moeite en het geld waard is. Nader zegt dat veel geld in een evenement steken niet per se betekent dat het een succes wordt en dat de raad goed moet nadenken over hoe zij dit aan wil pakken en of er wellicht betere opties zijn.

In ieder geval vindt Nader de promotie erg belangrijk. Nader oppert om dit evenement vaak, zeg 5 keer, te doen en om het budget dus te spreiden in plaats van één duur evenement. Bas is er niet zeker van dat het evenement vaker georganiseerd gaat worden, dus hij heeft liever dat de raad het één keer zo goed mogelijk probeert te organiseren.

Alies zegt dat de UvA zou kunnen helpen met de promotie door het op hun Instagram kanaal te plaatsen, dus dat dat gevraagd zou kunnen worden. Flore zegt dat masterstudenten het ook druk hebben, dus het vaker organiseren wellicht niet haalbaar is.

Flore brengt ook nog in dat de FSR misschien korting zou kunnen krijgen op het huren van de Fonteynzaal.

Bas vraagt wat de raad qua eten wil doen. Pizza's zijn goedkoper, maar wel wat meer werk om te regelen. Daarbij is ook de vraag of er ook eten aan de bachelorstudenten aangeboden zou worden. Channah oppert om het eten aan hen voor een klein prijsje te verkopen. Mila vindt dat een goed idee. Alies zegt dat dat ook studenten motiveert om te kopen, omdat ze al wat hebben betaald. Nader vindt mensen trekken belangrijker dan geld en hij vindt dat het evenement hoogdrempeliger wordt als bachelorstudenten moeten betalen voor het eten. Hij zou het zonde vinden als er maar een paar mensen komen opdagen, dus hij wil dat de meeste moeite in de promotie gaat. Anna is het daarmee eens en zegt dat pizza's voor een klein prijsje juist goede promotie is. Alies zegt dat pizza's inderdaad studenten trekken en merkt op dat bij andere UvA evenementen dat ook goed werkt. Channah zegt dat pizza's voor een klein prijsje effectiever werken dan gratis pizza's, omdat het dan meer motiveert. Ivar zegt dat hij liever iets gezonders zou aanbieden. Mila oppert poke bowls. Flore gaat hierin mee en zegt dat die bij Vitam gehaald kunnen worden voor 5/6 euro. Mila zegt dat het wel een betere optie is als het gratis is, maar dat een paar euro aan de bachelorstudenten vragen ook een prima optie is als dat niet lukt met de begroting.

Anna zegt dat het aantrekkelijker lijkt voor masterstudenten om te komen als die meer krijgen dan de bachelorstudenten. Mila zegt dat de masterstudenten het sowieso als een gunst zouden doen, aangezien ze het doen om de bachelorstudenten te helpen.

Bas zegt dat een bedankje voor de masterstudenten ook kan. Mila zegt dat het bedankje wel bruikbaar moet zijn om verspilling, zoals briefjes die toch worden weggegooid, te voorkomen.

Bas zegt dat naamplaatjes goedkoop zijn, maar niet heel nodig. Anna zegt dat namen uitruilen juist een gemakkelijke gespreksstarter is. Ivar vindt het ook overbodig en zonde van het geld.

Er komen dus geen naamplaatjes, wel een bedankje voor de studenten. Ook wordt er gekeken of vega poke bowls als maaltijd mogelijk zijn en of het georganiseerd kan worden in de Fonteynzaal.

De kosten lijken op 421 euro uit te komen, Ivar zegt dat het budget 400 euro is met hulp van ASVA.

Alies kan waarschijnlijk niet aanwezig zijn, omdat ze veel avonden kwijt is aan meetings, dus dit niet er ook nog bij wilt.

Channah gaat muziek en microfoon regelen.

Het evenement zal waarschijnlijk 17 februari plaatsvinden, aangezien dan de meeste raadsleden kunnen. MFAS heeft niets in de agenda op 17 februari, dus dat komt goed uit.

Flore zal de consumptie regelen.

Bas vraagt of Nader Ivar wil helpen met de evaluatie, Nader wil dat wel.

Bas vraagt of Mila misschien wat voorbeeldvragen zou willen bedenken met Flore en Ivar tezamen met het te vragen aan andere studenten, Mila vindt dat prima.

Nader zegt dat er nog niemand voor promotie is. Alies zegt dat een filmpje goed zou zijn, aangezien dat samen met de Faculteit der Geneeskunde en UvA Insta's gepost kan worden.

Flore zegt dat flyereren in de Medische Bieb in de tentamenweek ook zou kunnen helpen. Alies zegt dat er ook een video door de UvA gemaakt kan worden, maar dat er dan iemand ondervraagd wordt. Bas zou dat wel willen doen. Flore en Channah ook.

De FSR vraagt een werkvergunning aan bij het AMC en gaat van start met het regelen van het evenement.

5.3. Decentrale selectie (10 min)

De procedure en selectiecriteria voor de Bachelor Geneeskunde worden elk jaar opnieuw opgesteld door het MT-BA en de sollicitatiecommissie. Vorig jaar is de selectieprocedure (2026-2027) veranderd van toetsing naar ongewogen loting. De raad heeft ook dit jaar adviesrecht betreffende het selectiereglement vanaf studiejaar 2027-2028. Dit betekent dat de FSR advies kan geven, maar dat het MT-BA en de selectiecommissie dat niet hoeven te volgen. Wel dienen ze een gepaste reactie op het advies te geven.

Bas zegt dat een matchings- of proefdag een goed idee zou zijn, zodat er niet te makkelijk mee zou worden gedaan met de loting. Ivar voegt toe dat dit zou zijn om de uitval te verkleinen. Alies zegt dat scholieren waarschijnlijk sneller kiezen voor geneeskunde door hoe de opleiding klinkt en overkomt, dan andere numerus fixus opleidingen. Ze vindt een matchingsdag dus een goed idee.

Ivar vraagt zich af waarom men zich maar drie keer in mag schrijven voor geneeskunde. Bas zegt dat dat landelijk bepaald is.

De vragen van de raad zijn aan MT-BA en de selectiecommissie zijn:

- Of een matchingsdag georganiseerd zou kunnen worden (de FSR is op de hoogte dat dit niet verplicht zou kunnen)?
- Waarom de deadline van 15 januari is?
- En waarom er dan pas zo laat reactie wordt verkregen op de loting?
- Waarom men zich maar maximaal 3 keer in kan schrijven en waarom dit niet achter elkaar op dezelfde universiteit kan?
- Hoe wordt er specifiek geloot (systeem/studielink) / hoe wordt dit georganiseerd?

Channah zal deze vragen bij MT-BA neerleggen.

5.4. De 6 jarige geneeskundeopleiding (10 min)

Op 29-11-2025 werd op het IMS-overleg het volgende punt opgebracht:

Een zesjarige opleiding: wat wel, en wat niet?

Onze medische kennis groeit exponentieel. Elk jaar komt er meer kennis beschikbaar en wordt medisch-specialistische zorg specialistischer. Echter wordt de opleidingsduur van de basisopleiding niet langer. Graag gaan we met de medezeggenschap in gesprek over wat er belangrijk is in de basisopleiding te behouden, en wat niet?

Deze vraag vanuit het IMS is gesteld omdat zij graag een standpunt uit wil brengen over wat de studenten belangrijk vinden in hun opleiding. Op het moment is het namelijk zo dat, ondanks het raamwerk, de opleiding grotendeels wordt gevormd door specialisten. Deze specialisten vertellen graag over hun nis. Dit is enerzijds goed, maar anderzijds ook niet haalbaar in het al overvolle curriculum.

Daarnaast is het zo dat de medische kennis blijft groeien en de geleverde zorg steeds complexer wordt. Dit allemaal terwijl de opleidingsduur hetzelfde is gebleven. Hieruit ontstaat dan ook de vraag of de opleiding eventueel langer zou moeten duren. Tijdens het IMS-overleg is er ook gepraat over de mogelijkheid om bepaalde specialismen als een losse 6 jarige opleiding aan te bieden, zoals bij tandheelkunde al gebeurt.

Ivar zegt dat bij het IMS-overleg om ieders mening werd gevraagd, dus dat hij daarom graag de mening van de raad wil om die te kunnen delen.

Bas zegt dat een onderdeel van de vraag is wat de raad denkt over het splitsen van de geneeskundeopleiding in specialistenopleidingen. Alies denkt dat dit haalbaar moet zijn, niet snel, maar dat het wel een interessant concept is. Mila heeft geen specifieke mening, maar denk dat als opleidingen los worden getrokken, dit wel in zijn geheel moet gebeuren, dus geen algemene coschappen meer. Bas stelt dat er dan dus capaciteit verloren gaat. Flore denkt dat het afsplitsen van bepaalde specialisten zal resulteren in betere specialisten. Nader zegt dat een master oogheelkunde een daaropvolgende specialisatie tot oogarts erg onlogisch zou zijn. Hij vroeg of iemand dat een 'basisarts oogheelkunde' zou zijn en dit leek hem heel raar. Flore zegt dat ze het meer bedoelde als afsplitsen tijdens de master en niet een volledig andere master. Bas zegt dat de masters verdeeld zouden kunnen zijn over universiteiten.

Mila zegt dat tandheelkunde los staat, dus dat het meer zo'n soort specialistenopleiding wordt, maar dat de specialismen dan ook losstaande praktijken zouden moeten worden.

Alies denkt dat psychiatrie en kaakchirurgie er veel baat bij zouden hebben. Ivar denkt dat juist kleinere specialistische richtingen (bijvoorbeeld sportarts) goede richtingen zouden zijn.

Bas zegt dat hierdoor de wachttijd misschien korter zou worden.

Mila zegt dat een nadeel is dat veel geneeskundestudenten niet al vroeg weten wat voor specialismen ze zouden willen doen en dat aiossen ook vroeg uitstromen (wat geld kost), omdat ze niet goed wisten waar ze aan begonnen waren. Dit zou dan dus ook een groter probleem worden. Ivar zegt dat daar onderzoek naar gedaan kan worden.

Nader vraagt waar IMS voor staat. Ivar legt uit dat het staat voor Interfacultair Medisch Studenten Overleg. Bas refereert naar het IMS congres waar een groot deel van de raad bij was. Ivar legt uit wat voor onderwerpen er tijdens de IMS-overleggen besproken worden.

Ivar vraagt waar de algemene master dan meer op zou focussen, stel dat dermatologie wordt afgesplitst. Alies zegt dat er dan meer focus op de samenhang van specialismen / het systeem kan komen. Mila zegt dat, zoals eerder in het vergaderstuk gezegd is, de zorg/geneeskunde complexer en dus hier ook meer ruimte voor nodig is. Nader zegt dat de tijd die overblijft dan van de studieduur af kan en er voor een langere specialisatie gekozen kan worden.

Channah zegt dat het gros van de geneeskundestudenten graag over alles wat zou willen leren en vrij brede interesses hebben, dus dat een onderwerp afsplitsen wellicht tegen zou vallen.

Ivar vraagt wat de raad vindt van een 7-jarige geneeskundeopleiding. Mila zegt dat volgens haar iedereen daarop tegen is. Ivar is dit niet. Flore vindt dat er erg weinig verbreding is in de bachelor en vindt dat dat dus meer kan. Ook vindt ze dat het curriculum niet als een kerstboom moet zijn, maar als een trechter.

Bas denkt dat er meer uitval zou kunnen plaatsvinden. Alies stelt dat om uitval te voorkomen bedrijven en instanties oplossingen en maatregelen hebben. Het zou volgens haar niet ongebruikelijk zijn om hier voorafgaand maatregelen voor te implementeren.

Alies zegt ook dat studenten zouden moeten kunnen kiezen voor een iets snellere specialisme master of een langere algemene master.

Mila is het eens met Ivar's punt om studenten een bredere opleiding aan te bieden, maar vindt de oplossing van een extra jaar niet passend, aangezien er ook onderwerpen en colleges zijn die geschrapt zouden kunnen worden. Mila vraagt waarom Ivar een jaar langer wil. Ivar zegt dat het kan leiden tot betere en goedkopere zorg.

Nader zegt dat de wachttijd nu op 11 maanden staat, dus dat als die tijd gebruikt kan worden voor een opleiding verlenging, dat misschien een goede optie zou zijn.

Ivar neemt deze punten mee voor de eerstvolgende keer dat het onderwerp besproken wordt op het IMS-overleg.

6. Centrale Studentenraad

6.1. Stand van zaken

- Op 06-01-2026 was Alies bij een O&I committee meeting. Hierbij zijn updates gegeven en is gesproken over merch en 'Studying with a disability'.
- Op 07-01-2026 was Alies aanwezig bij het OV prep. Hierin zijn de volgende onderwerpen besproken:
 - UvA's strategy;
 - House rules;
 - Studying with a Disability;
 - Policy framework third party collaborations;
 - Educational vision.
- Op 08-01-2026 was Alies bij de PV van de CSR. Hierin kwamen de volgende onderwerpen naar voren:
 - Studying with a disability;
 - Art. 24 (de evaluatie van de vorige OV).
- Op 08-01-2026 had Alies een werkgroep over student welzijnsvisie. Hierin is gebrainstormd over wat het doel is en welke doelgroepen er zijn.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

Op 08-01-2026 was Flore aanwezig bij het BA coördinatorenoverleg. Hierbij zijn de volgende punten naar voren gekomen:

- Vacatures en benoemingen: Nieuwe coördinator CMI-3, Louise Olde Nordkamp;
- Spreker voor 'Toelichting nieuwe onderwijsruimtes' was afwezig, dus hier is verder niks over besproken;
- WVTTK en afsluiting.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMa.

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMI.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

- Op 07-01-2026 waren Bas en Nader bij het overleg tussen de FSR en IFMSA. De taskforce Diversiteit van IFMSA wil graag actief met de FSR samenwerken op het gebied van diversiteit. De coördinator van de commissie Diversiteit van IFMSA had in een eerder gesprek met Nader een voorstel voor een diversiteitsproject geschreven en dit ligt sinds november binnen de taskforce Diversiteit van de FSR ter bespreking. IFMSA heeft het voorstel inmiddels intern goedgekeurd. De taskforce Diversiteit van de FSR heeft dit nog niet gedaan, omdat er sinds november nog geen moment is gevonden om er persoonlijk over te kunnen stemmen.

IFMSA wil volgende week woensdag, 14 januari, samen met de FSR de diversiteitskalender opstellen.

- Op 12-01-2026 werd Nader door Joanna Klopotoska van het Baanbrekersinitiatief benaderd met de vraag of de FSR kan helpen bij de promotie hiervan. Dit zou van groot belang zijn, aangezien 296 van de 736 studenten die de studentenraadenquête hebben ingevuld eerstegeneratiestudent zijn. Hiervan hebben er bovendien 87 studenten behoefte aan ondersteuning aangegeven. Het daadwerkelijke aantal eerstegeneratiestudenten ligt waarschijnlijk hoger, aangezien slechts 28% van de studenten de enquête heeft ingevuld.

Promotie voor Baanbrekers blijkt belangrijk, aangezien vorig jaar het initiatief slechts 11 studenten bereikte, terwijl er nu 87 respondenten behoefte aan ondersteuning hebben aangegeven.

Nader is bezig met het opstellen van een promotieplan voor het Baanbrekersinitiatief dat in februari van start gaat.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting

13.1. WVTTK

Er is niks ter tafel gekomen.

13.2. Rondvraag

Nader:

- De Evaluation meeting #2 Premaster MI 2025-2026, cohort September 2025 op 15-1 heb ik niet in mijn outlook agenda staan en ik heb dus geen link hiervoor. Gaat deze nog door?

-> Deze is verplaatst.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

Er waren geen nieuwe agendapunten.

Bas	1. Bas neemt contact op met dossierhouders communicatie	
Channah	1. Stuurt vragen over decentrale selectie reglement naar MT-BA 2. Gaat muziek en microfoon regelen voor Ba-Ma speeddaten (17-2)	
Ivar	1. Namen doorsturen naar de MFAS 2. (duurzaam) restaurant vinden voor RvA diner 3. Fonteynzaal huren voor Ba-Ma speeddaten (17-2)	

	4. Evaluatiedocument Ba-Ma speeddaten opstellen	
Alies	1. Vragen of de UvA (Insta) een promo filmpje wil maken voor het Ba-Ma speeddaten	
Lieve	1. StaVaZa aanvullen	
Flore	1. Flore regelt de consumptie voor Ba-Ma speeddaten (17-2) 2. Voorbeeldvragen voor Ba-Ma speeddaten bedenken, en vragen of studenten daarbij willen/kunnen helpen	
Anna		
Lucas		
Nader	1. Evaluatiedocument Ba-Ma speeddaten opstellen	
Mila	1. Voorbeeldvragen voor Ba-Ma speeddaten bedenken, en vragen of studenten daarbij willen/kunnen helpen	
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

13.4. Afsluiting (21:10)

Bas sluit de vergadering om 21:10.